
Zápis z VV LFZ zo dňa 8.12.2023 č. 23 v L.Teplej 

Prítomní: pp. Repa, Lauko, Bomba, Podstrelenec, Rojček, Kruták, Hubka, Bubniaková, Bella, Vrtich, Zeleňák. Ospravedlnili sa: 

Dráb, Oravec, Tomčík 

Program 

1.Otvorenie a kontrola uznesenia 

2.Informácie 

3.Rôzne 

1.Zasadnutie otvoril a viedol predseda LFZ Igor Repa. Kontrola uznesenia: splnené: č. 35. V trvaní: č. 34,36,37,38. 

2.Informácie podali: Igor Repa o záveroch VV SsFZ kde sa zúčastnil aj prezident SFZ, zaradenie B družstiev do súťaží, 

poplatky 0,50 € mesačne  pre hráčov za správu ISSF, príspevok od SsFZ mládež, prípravky. V.Hubka o záveroch z porady 

zväzových sekretárov v Šamoríne. 

3.Rôzne 

3.1 I.Repa, návrh na konanie konferencie v roku 2024 v termíne spoločne s vyžrebovaním nového súťažného ročníka, 

pripomienky k rôznym začiatkom stretnutí u dospelých oproti termínovej listine, k delegovaniu R v jarnej časti súťaže 8 a 9 

liga delegovať dvoch resp. jedného rozhodcu v nevyhnutných prípadoch a nepresúvať začiatky MFS oproti UHČ 

3.2 k problematike sa vyjadrili J.Zeleňák, J.Podstrelenec sú za termíny v UHČ. 

3.3 P.Vrtich je za to, aby na 7 ligu chodili po 3 R, dôraz klásť aj na U11 čo sa týka delegovania R. 

3.4 E.Lauko k trénerom 

3.5 V.Hubka, v rámci finančných opatrení uvažovať o zvýšení štartovného, inflácia, zvýšené náklady na mzdovú kanceláriu 

a na nájomnom  

3.6. I.Bella, všetky FK 7 ligy predložili anketu na vyhlásenie 11-tky LFZ z nižších súťaží len FK Jamník. Navrhol v budúcnosti 

oceniť aj mládežníckeho hráča. 

3.7. S.Bomba, podporil návrh I.Bellu a ako jedno kritérium navrhol počet štartov hráčov do 18 rokov  za dospelých 

UZNESENIE č. 23 

I. Berie na vedomie 

a/ informácie podané I.Repom a V.Hubkom 

b/príspevky odzneté v časti rôzne 

II. Ukladá 

39. zvolať VV LFZ na január 2024 

T: v texte                          Z: predseda LFZ 

 

Zapísal: V.Hubka 

   


